
 

 

 

Årsmøte onsdag 30.jan 2019 
 

  17  medlemmer til stede. 

  Otto ønsket velkommen. Vi har 40 års jubileum i år og Otto fortalte litt om 

oppstarten. Han holder på å lage et hefte med historikken til foreningen, der han samler bilder 

og styrereferater, samt historier.  

 

Sak 1.  Innkalling godkjent.  

  Dagsorden godkjent. 

   

Sak 2.  Thor Gunnar går gjennom årsmeldingen, årsmelding godkjent. 

   

Sak 3.   Ståle går gjennom regnskapet. 

• Totale inntekter: 245 312 kr 

• Totale utgifter: 114 580  kr 

• Resultat: 130 731  kr. 

• Totalt på konto nå: 629 964 kr. Pr. 1/1- 19 

  

Regnskapet er revidert av revisor Sigve Eriksen, uten anmerkninger. 

Regnskapet godkjent. 

 

Sak 4.  Ståle går gjennom budsjettet som går 15 000 i pluss. Han går gjennom forslag  

til nye priser for det eksisterende anlegget (8% stigning)og deg nye anlegget.  

Investeringskostnadene for utbyggingen er på 1,5 mill, og vi har fått tilsagn om 

lån fra Skudenes og Åkra Sparebank på 800 000 kr. til 4,5% rente. Styret 

foreslår å gå for dette. Årsmøtet gikk for dette. 

 

Sak 5.  Utbygging av havna/reguleringsplan: Bjørn informerer hva som skal gjøres av 

Risa, som fikk anbudet. 

 

Sak 6. Vi vedtar at det ikke skal kastes fiskeavfall og mating av måker i havna, vi 

  setter opp skilt. Dette kommer i statuttene. 

 

Sak 7. Styret ble gjenvalgt,  

Formann:   Otto Eriksen  

Nestformann:  Bjørn Fredriksen  

Kasserer:  Ståle Landaas  

Sekretær:  Thor Gunnar Birkeland 

Styremedlemmer: Vigleik Sekse  

    Kristian Rundhaug, prosjektleder 

Styret ble utvidet med 2 stk: Terje Jensen og Ketil Skjold 

 

Så var det rundstykker og jubileumskake. 

 
Thor Gunnar Birkeland   

Sekretær 


